
      Antwoorden op commissievragen  2016-1 

 

Uit de commissie Beheer  van 7 januari 2016. 

De heer Amand (TROTS Haarlem) vraagt  

1) de putten meer uit te zuigen wegens de hevige regenval en de wateroverlast. 

2)Hij hoort graag op welke termijn de verlichting in Schalkwijk wordt hersteld als mensen een 

melding doen. 

 

Antwoord  

1) Alle kolken worden jaarlijks leeggezogen. Dat is onderdeel van het DDO Riolering en Grondwater. 

In onze contracten staat niet opgenomen dat de kolken extra moeten worden geleegd als het hard 

regent. De kolken voldoen op dit moment aan de gestelde eisen.  Ze zijn onlangs (juni t/m oktober) 

door heel Haarlem leeggezogen. Het kan echter natuurlijk altijd zo zijn dat nu, bij hevige regenval, een 

kolk niet goed doorloopt. Dat kan te maken hebben met de capaciteit van de hoofdriolering. Omdat er 

in korte tijd veel regen valt kan het zo zijn dat de riolering het vele water langzamer kan verwerken 

(riolering staat vol) en dat zo dus een plas kan ontstaan voor de kolk die vanzelf weg zal lopen in de 

kolk. Ook kan het zijn dat een kolkleiding (de leiding tussen de kolken en de hoofdriolering, dus niet 

de kolk zelf) verstopt zit. Als de bewoners van Haarlem daar een melding van maken in ons meldingen 

systeem zal de BAM deze melding netjes oppakken.Als laatste zit het probleem ook vaak niet in de 

kolk zelf maar in het vuil dat voor de kolk ligt.  

2) De storing aan de Schipholweg (vraag van de heer Bloem, SP) wordt in principe op 21 januari 

opgelost. Omdat Liander geen vergunning heeft aangevraagd en de werkzaamheden niet met 

bereikbaarheidsteam heeft besproken kan het zijn dat het herstel op een later moment plaatsvindt.  

Als de reparatie op een later moment wordt uitgevoerd, dan zal er een tussenbericht worden 

gestuurd richting de Raad. 

 

Uit de commissie Beheer van 14 januari 2016 

 

De heer Aynan (PvdA) wil weten of, als het onterechte boetes betreft, de wethouder dat actief gaat 

opsporen. 

Antwoord: 

Ja, ambtelijk is uitgezocht om welke bekeuringen het gaat en het OM zal worden verzocht een besluit 

te nemen inzake deze bekeuringen.  

De heer Aynan vraagt naar het rapport over het Stationsplein. 

Antwoord: 

De vraag om het concept-rapport over het Stationsplein ter beschikking te stellen is aan Spaarnelanden 

voorgelegd. Spaarnelanden is hier geen voorstander van.  

De reden is dat er na het gereedkomen van het concept een grote hoeveelheid aanvullende informatie 

over de aanleg beschikbaar is gekomen.  

Antea scherpt op basis van deze nieuwe informatie het rapport aan. 

Naar verwachting zal Spaarnelanden het rapport volgende week opsturen. 


